
Хоћу у фронт против Тадићевог режима

Пише: Маја Гојковић
уторак, 14 октобар 2008 18:41

  

Бивша градоначелница Новог Сада, Маја Гојковић у разговору за „Правду" открива
зашто није приступила Николићевим напредњацима, и зашто ту могућност још увек не
одбацује. Гојковићева признаје да је отворена за сарадњу са свим опозиционим
странкама и додаје да ће њена партија бити појачање напредњачком блоку. 

Најавили сте формирање своје странке. Како напредујете? 
 - Да, због свих медијских спекулација и нагађања коме ћу се приклонити, осетила сам
потребу да се јавно огласим. Сви су се понашали као да сам ја до јуче била члан СРС.
Људи су заборавили да имам своју политичку организацију, непуних годину дана. Ми смо
већ прошли тај први круг провере и утврдили смо да можемо да пређемо цензус. 

  

Ко је у вашем тиму, јесу ли вам пришли радикали?
 - Мали број чланова јесу некада били присталице СРС, са мном су махом људи других
политичких опција, а има доста оних који се никада нису бавили политиком. 

Шта нудите бирачима?
 - Наш циљ је да се Србија позиционира и да постане економски јака, па тек као таква
може да тражи друштво међу чланицама ЕУ, а не као слаба и политички нестабилна. 

Каква ће то странка бити, десница, левица?
 - То није ни левица, а није ни десница него је нешто што по европским мерилима
припада грађанском десном центру. Таква странка се сврстава у народњачки блок. За
разлику од деснице, неки ставови су нам либералнији. 

Јесте ли одабрали име партије?
 - Имамо неколико предлога, нисам желела ништа да прејудицирам, тако да ћемо тек
разговарати о томе. Ушли смо у други круг гласања. 
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Да ли вас је звао Николић да се прикључите његовој странци?
 - Не, само ме је Вучић звао. А да ли ћемо сарађивати или не, видећемо шта је чије
програмско опредељење. 

Да ли сте размишљали о евентуалном прикључењу СНС?
 - Напредњаци ми нису деловали довољно убедљиво да бих им се прикључила одмах.
Очекивала сам да ће они више нападати ДС и Бориса Тадића. Да сам видела јачи став
по питању супротстављања режиму ДС који данас држи све у Србији, можда би ме то
натерало да се брже определим. 

Значи ли то да сте спремни на сарадњу са напредњацима и радикалима, да
уједините снаге у опозиционој борби?
 - Још увек је рано за то, приче о опозиционом фронту су мало исфорсиране. Ипак,
бићемо отворени за сарадњу са свим опозиционим странкама које су спремне да се боре
и супротставе режиму Бориса Тадића. Сви људи који су уз мене заиста су велики
опозиционари, који желе да Србија добије бољу власт. Стога је јасно да смо спремни на
сарадњу са свима и са Коштуницом и са Велимиром Илићем, али и са радикалима и
напредњацима, како би заједнички остварили овај циљ. 

После свега, шта мислите зашто сте искључени из СРС?
 - Ни сада ми то није јасно. Кампању из 2004. године позиционирала сам онако како је то
урадио Томислав Николић 2008. године. Дакле, политичар који може да разговара са
свима и отвара град према свима и хоће да буде добар са свима као и са својом
партијом. Жели да сарађује са Европом и са светом, неко ко истиче себе као кандидата.
Међутим, некоме се то није допало. 

Коме, Шешељу?
 - То не знам, али да се није само њему свидело онда су требали да ураде оно што су
сада урадили када су они дошли у питање. 

СНС тврди да је сујета разбила СРС, шта ви мислите?
 - Могуће је, иако је Шешељ све време радио на томе да он буде једини и истакнути
лидер у партији и он је по томе јединствен у свим партијама у Србији. Он је направио
десет, двадесет политичара у Србији, омогућио им је да постану јаке политичке
личности. О каснијим дешавањима не бих могла да говорим, јер са њим нисам у контакту
већ четири године. 
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Па да ли је Шешељ тај који је тражио да вас искључе?
 - Апсолутно не прихватам објашњење да је Шешељ тај који је тражио да се ја не
кандидујем и да будем искључена, јер је немогуће у демократским партијама да једна
личност одлучује о томе. Зашто су се онда сада побунили?! Зашто би он покушао да
спречи Николића, а не мене? Мислим да су многи око њега, Шешеља погрешно
информисали, зато што су желели да ме склоне. 

Ко?
 - Сви они који су водили странку уместо Војислава Шешеља. 

Шта је по вама довело до тога да Николић поднесе оставку?
 - То ћете морати да питате Николића и Шешеља који ће, надам се до марта или лета
следеће године изаћи. Само он може да каже шта се стварно све издешавало. Драго ми
је што сам из СРС отишла на време без увреда. 

  

Да ли сте у контакту са Шешељевом породицом?
 - Не, али сам увек ту ако им нешто треба. Његова породица тренутно има превише
брига, тако да им ми остали нисмо толико битни... моја мајка је видела Јадранку на
сахрани Војине мајке. Ја сам била у иностранству, иначе бих дошла. 

Ивана Шароњић (Правда)
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